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Under året som gått har vi i föreningen först och främst färdigställt vår bana. Nu har den 18
fina utkast och korgar. Vi är nöjda med resultatet, Det blev en varierande bana anpassad att
passa nybörjare samt mer erfarna spelare.

Vi har lagt ner mycket ideell tid på banan. allt från röjning till skottning och målande av
skyltar mm.

Vi har utökat vår veckodisc till två dagar ist för en för att fler deltagare/medlemmar ska ha
möjlighet att vara med. Veckodiscen har varit mycket lyckad och deltagarantalet har varierat
från 4 till ca 25 deltagare.

Under året som gått har vi även varit delaktiga i event i kommunen. kommunfest och
ljusvandring. Vi deltog även i “outdoor festivalen” i Skövde i september.

I slutet av Augusti hade vi ett lyckat klubbmästerskap som vanns av Martin Johansson,
grattis.

Vi gjorde ett försök till att anordna en tävling i september men tiden och viljan fanns inte för
att genomföra den.

Vi upplever att intresset för banan ökar även bland icke medlemmar. Det har även under året
pågått ett samtal kring hur vi ska förbättra säkerheten kring banan.

Vi har inte gjort några stora inköp under året.

Leaderprojektet fortsätter i lugn takt och vi har under året ändrat slutdatum för projektet samt
formulerat en ansökan för första utbetalning från jordbruksverket. Vi har en hel del kvar att
göra och det ska bli skönt när det är över:)
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